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V dnešnom čísle nájdete:

- príhovor starostky obce
- zo zasadnutia obecného zastupiteľstva
- čo je u nás nové + oznamy
- pozvánky na podujatia v obci

- príspevky z materskej a základnej školy
- oznamy Svrčinovského hájnika
- výročie našich hasičov
- matrika 

Svet potrebuje ľudí, ktorí sa nedajú kúpiť, 
ktorí dodržia svoje slovo, pre ktorých ma 
charakter väčšiu cenu než bohatstvo, 
ktorí majú svoj názor a svoje zásady, ktorí 
neváhajú urobiť nejaké zmeny, ktorí ani v 
dave ľudí nestrácajú svoju individualitu, 
ktorí budú v maličkostiach rovnako čestní 
ako vo veľkých veciach, ktorí nerobia 
kompromisy so zlom, ktorých ambície nie 
sú obmedzené ich sebeckými cieľmi a 
túžbami, ktorí nepovedia, že ,,to,, budú 
robiť, pretože to tak vždy robili, alebo 
robia všetci, ktorí sú verní svojim priate-
ľom, či o nich idú dobré alebo zlé správy a 
bez ohľadu na to, ako sa im darí, ktorí 
neveria, že lesť, prefíkanosť a krutosť sú 
tie najlepšie vlastnosti na dosiahnutie 
úspechu, ktorí sa nehanbia a neboja stáť 
za pravdou, aj keď je nepopulárna, ktorí 
dokážu povedať ,,nie,, aj vtedy, keď zvy-
šok sveta hovorí ,,áno,,

Pre túto nádej Kristus vyniesol drevo 
kríža na Golgotu 
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Slovo má starostka

Vážení spoluobčania,

len nedávno sme oslavovali koniec roka, a pravdupovediac mnohí z nás už aj pozabudli na 
novoročné predsavzatia a sľuby. Vzhľadom na množstvo povinností akosi prehliadame, a nevi-
díme, že každým dňom svetlo pribúda a predlžuje sa nám deň. Nepozorujeme vykúkajúce 
slniečko, ktorého lúče sú ešte chladné, zubaté, ale dosť silné na to, aby rozkvitli prvé snežienky 
a bahniatka. Chuť do života nám znásobuje ročné obdobie, ktoré prichádza. Jar prebúdza prírodu, 
vtáctvo a život v našej dedine. Ľudia pomaly vychádzajú do záhrad, deti na bicykel, či kolieskové 
korčule. Babičky a deduškovia sedia na lavičke na priedomí a dúškom nasávajú jarný vzduch. 
Spolu s jarou prichádzajú Veľkonočné sviatky. Snažme sa počas nich šíriť okolo seba dobrú 
náladu, užime si stretnutia s blízkymi a pohodu v kruhu rodiny. Duchovne prežime najdôležitejšie 
kresťanské sviatky roka. Všetkým Vám prajem milostiplné a požehnané Veľkonočné sviatky 
strávené v kruhu rodiny. 

Z pracovného kalendára starostky

JANUÁR
stretnutie starostov mikroregiónu Triangel týkajúce sa možnosti podania spoločného projektu na predchádzanie bioodpadu 
MÚ Čadca - stretnutie zástupcov mesta a starostov Skalitskej doliny o vysporiadaní majetku, ktorý bol zakúpený cez projekt, 
Separovaný zber v meste Čadca a obciach Svrčinovec, Čierne, Skalité, Prostredníctvom tohto projektu boli pre obec 
Svrčinovec zakúpené VOKy, zberné nádoby a vrecia v čiastke 6.285,64 €. Mesto žiadalo po obciach uhradiť zostatkovú 
hodnotu za nádoby. Jednalo sa o čiastku 2827 € a problém sa ťahal od roku 2012. Na spoločnom stretnutí sa dohodlo, že obce 
zostatkovú hodnotu platiť nebudú o čom spísali zápisnicu.
jednanie na pôde Obecného úradu so zástupcom firmy PRO INVEST s.r.o., ktorý je splnomocnený riešiť majetkoprávne 
vysporiadanie stavby Modernizácia železnice v k.ú. Svrčinovec
stretnutie s občanmi, ktorým ďakujem za účasť a podnety

FEBRUÁR
účasť na zasadnutí Sekcie sociálnych vecí a marginalizovaných 
skupín Rady ZMOS v Bratislave, kde som bola nominovaná a 
som členkou. Témami bola prezentácia nástroja protidrogovej 
prevencie, prerokovanie aktuálného stavu a problémov 
vyhlasovania výziev na zapojenie sa do projektov v sociálnej 
oblasti, prezentácia vecného zámeru návrhu novely zákona č. 
305/2005 Z.z. o sociálnoprávnej ochrane detí a sociálnej 
kuratele, oblasť socálnych služieb, riešenie problematiky 
sociálne odkázaných obyvateľov v oblasti minimálneho 
zabezpečenia, návrh nových kritérií súťaže Oskar bez bariér, 
harmonogram a plán práce na rok 2016 a iné.
stretnutie s vlastníkom bývalej mliekarne, zástupcom Sevaku a 
občanmi ohľadom havarijnej situácie dodávky pitnej vody
riešenie havarijného stavu kanalizačnej prípojky v Základnej 
škole, ktorá je napojená taktiež na objekt bývalej mliekarne. 
Obec v minulosti zaplatila 12.500 € za pripojenie na kanalizáciu, 
neexistuje žiadny súpis prác, ktorý by preukazoval za čo bolo 
zaplatené a taktiež nie je zriadené vecné bremeno na Lv nového vlastníka o tom, že ZŠ je pripojená na ich kanalizáciu.
na základe Rozhodnutia Okresného úradu Čadca odbor životného prostredia strategický dokument Územný plán obce 
Svrčinovec podlieha povinnému hodnoteniu podľa zákona č.24/2006 o posudzovaní vplyvov na životné prostredie v znení 
neskorších predpisov. Je potrebné vypracovať správu o hodnotení strategického dokumentu, v ktorej budú zohľadnené 
všetky pripomienky. Pripomienky vzniesli: 1. Lesné pozemkové spoločenstvo Svrčinovec, Svrčinovec AB 200, 023 12 
Svrčinovec, 2. Združenie poľovníckych spoločností Čierne – Svrčinovec, Svrčinovec č. 778, 023 12 Svrčinovec, 
3. Poľovnícka spoločnosť Kolibiská, 012 12 Svrčinovec č. 778, 4. OZ Rieka , Združenie na ochranu vodných tokov, Čadca 
rieka 2307, 022 01 Čadca, 5. Slovenský rybársky zväz Miestna organizácia v Čadci, Horná ul. 11085, 022 01 Čadca , 6. Ing. 
Peter Beleš, PhD., RNDr. František Beleš, Terézia Belešová, Ing. Karol Hausman, Bc. Janka Hausmanová, Bc. Marek 
Hausman v zastúpení Ing. Peter Beleš, PhD. Svrčinovec 778, 023 12 Svrčinovec:, 7. Jozef Kondek – JOKO a syn, Pribinova 
16, 022 01 Čadca, vzhľadom na rozsah pripomienok sa bude suma, ktorú obec zaplatí za vypracovanie správy pohybovať vo 
výške cca 20.000 €. Požiadavky sú na posúdenie vplyvu elektromagnetického žiarenia zo súčasných zdrojov povrchového 
vedenia v k.ú. Svrčinovec na zdravie obyvateľov žijúcich v blízkosti elektrovodu a hlavne na merania hluku, vibrácií, prašnosti 
spôsobované intenzívnou cestnou a železničnou dopravou, ktoré však boli vykonané kvôli stavbe D3, R5 a koridoru ŽSR. 
Majú byť vykonané opätovne, len s tým rozdielom, že ich zaplatia všetci obyvatelia Svrčinovca
účasť na stretnutí bývalých zamestnancov Třineckých železiarni s vedením spoločnosti v KD Čadca. Pozvaných za našu 
obec bolo 17 bývalých pracovníkov
podpis zmluvy s MV SR, ktoré nám daruje osobný automobil Fiat Scudo ( bude slúžiť na rozvoz obedov seniorom)
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Slovo má starostka

MAREC
podpis zmluvy s ENVI-PAK. Pre našu obec bola pri rozhodovaní dôležitá garancia úhrady nákladov na triedený zber v plnej 
výške, odborné skúsenosti s fungovaním triedeného zberu a vzdelávaním obyvateľov na úrovní obcí,
účasť na výsune mosta, ktorý prepája údolie Šľahorovho potoka, medzištátnej cesty a medzinárodnej železnice do Česka. Je 
dominantným objektom mimoúrovňovej križovatky Svrčinovec, pretože ako jediný na tomto úseku diaľnice D3 sa stavia v 
plnom profile. Teda samostatne ľavý a pravý most. Celková dĺžka konštrukcie je 862m, (foto)
pracovné stretnutie starostov na ÚPSVaR Čadca so zamestnávateľmi
zasadnutie ZMOK stretnutie starostov a primátorov Kysúc v Krásne nad Kysucou
účasť na schôdzi DHZ Svrčinovec za účasti okresných funkcionárov a veliteľov DHZ okolitých obcí

Mgr. Renáta Majchráková
starosta obce
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Dňa 24. februára 2016 sa konalo zasadnutie obecného zastupiteľstva, 
z ktorého vyberáme:
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Poslanci Obecného zastupiteľstva:
vzali na vedomie správu HKO o plnení uznesení z predchá-
dzajúcich zasadnutí OZ
vzali na vedomie správu HKO o vykonaných kontrolách od 
poslednej danej správy
vzali na vedomie správu HKO o kontrolnej činnosti za rok 2015
vzali na vedomie správu ústrednej inventarizačnej komisie o 
vykonaní inventarizácie k 31.12.2015 a zároveň schválili vyraďo-
vaciu komisiu pre vyradenie majetku v ZŠ Svrčinovec v zložení: 
Bc. Marta Cyprichová, Renáta Strýčková, Katarína Krišicová, 
Mgr. Jana Koběľušová a Marta Zákopčanová
vzali na vedomie informatívnu správu Rady školy pri ZŠ o 
odstránení závad v ZŠ Svrčinovec za I. polrok školského roku 
2015/2016, zároveň aj správu k inventarizácií ZŠ za rok 2015 a 
nový organizačný poriadok ZŠ
schválili pracovný poriadok ZŠ a analýzu výchovno-vzdelávacej 
činnosti ZŠ za I. polrok školského roku 2015/2015
vzali na vedomie správu komisie na ochranu verejného záujmu k 
predloženému majetkovému priznaniu starostky obce, ako aj 
bývalého starostu obce v zmysle zákona
schválili dodatočne, na základe predchádzajúceho odsúhlasenia 
väčšiny poslancov OZ, podpísanie Zmluvy o dielo – 15-01_2016 
zo dňa 29.01.2016 starostkou obce
schválili Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia s majetkom obce, 
v ktorom sa zvyšuje suma disponovania starostkou obce pri 
nadobúdaní veci do vlastníctva obce, a to do sumy € 10 000,- z 
pôvodnej sumy do € 3 000,--
schválili VZN č. 1/2016 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na 
plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej školy v zriaďo-
vateľskej pôsobnosti Obce Svrčinovec
schválili Štatút komisií OZ vo Svrčinovci
schválili v zmysle § 8 Zákona č. 553/2003 Z.z. v zmysle zmien a 
doplnkov príplatok za riadenie riaditeľke ZŠ Svrčinovec Mgr. 
Miroslave Pištekovej vo výške 12%, a to s platnosťou od 01. 02. 
2016
schválili predĺženie nájomných zmlúv nájomníkom v BD v zmysle 
platného VZN č. 3/2015, a to Janke Špilákovej, Jane Gomolovej a 
Lukášovi Jašurkovi – všetkým do 30.04.2019
schválili podľa § 9a/ ods. 9 Zákona č. 507/2010 Z.z., ktorým sa 
mení a dopĺňa Zákona č. 138/1991 Z.z. o majetku obcí a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, 
zámer prenajať pozemky parcela KN-C č. 1685, 1677/1 a 215. 
Prenájom pozemkov je z dôvodu osobitného zreteľa. Osobitný 
zreteľ je využitie spevnenej plochy pozemkov k parkovaniu pred 
bytovými domami v obci.
schválili osnovu konceptu zápisu do obecnej kroniky za rok 2015
schválili Prevádzkový poriadok a Knižničný a výpožičný poriadok 
Obecnej knižnice vo Svrčinovci + Cenník služieb a poplatkov
schválili Dodatok č. 1 k Prílohe č. 2 – Sadzobník cien k 
Prevádzkovému poriadku Kultúrneho domu vo Svrčinovci, kde sa 
zvýšili poplatky za prenájom sále v KD, a to prenájom sále na 1 – 3 
dni sa poplatok zvýšil na sumu € 45,--/1 deň + € 10,--/1 deň 
paušálny poplatok /voda, plyn, spotreba el. energie/, ďalej 
prenájom sále na 4 a viac dní sa poplatok zvýšil na sumu € 40,--/1 
deň + € 10,--/1 deň paušálny poplatok. Ďalej sa zvýšil poplatok za 
prenájom sále na predajné akcie firmám, a to € 110,-- za každý 
začatý deň + € 10,-- /1 deň paušálny poplatok.
schválili, aby Obecný podnik Svrčinovec ako správca pohrebísk v 
Obci Svrčinovec rozhodoval o nájme majetku v správe, ak ide o 
nájom hrobových miest
schválili Dohodu o poskytnutí jednorázovej finančnej náhrady za 
zriadenie vecného bremena pri stavbe diaľnice „D3 Svrčinovec – 
Skalité“. Výstavbou diaľnice bola z vecného bremena vyvolaná 
prekládka elektroenergetického zariadenia vo vlastníctve SSE – 
distribúcia, a.s. Žilina a z uvedeného dôvodu bolo potrebné 
zrealizovať prekládku tohto zariadenia, ktoré sa nachádza na 
pozemku obce.
konštatovali, že Zadanie pre Územný plán Obce Svrčinovec 

/ÚPO/ bolo po dobu viac ako 30 dní zverejnené spôsobom v 
mieste obvyklým a prerokované s orgánmi štátnej správy, 
samosprávy, právnickými a fyzickými osobami v súlade s § 20 
stavebného zákona. Akceptované pripomienky dotknutých 
orgánov štátnej správy, samosprávy, právnických a fyzických 
osôb sú zapracované v Zadaní pre ÚPO, resp. bude sa k nim 
prihliadať v rámci spracovania Návrhu územnoplánovacej 
dokumentácie a následných stupňov projektovej dokumentácie. 
Okresný úrad v Žiline – odbor výstavby a bytovej politiky posúdil 
dopracované Zadanie pre ÚPO a vydal k nemu súhlasné 
stanovisko podľa § 20 ods. 5/ stavebného zákona listom č. OÚ-
ZA-OVBP1-2016/001538/TOM zo dňa 22.02.2016 s 
odporúčaním Obecnému zastupiteľstvu vo Svrčinovci predmetné 
Zadanie schváliť.
súhlasili s vyhodnotením pripomienok dotknutých orgánov štátnej 
správy, samosprávy, právnických a fyzických osôb k návrhu 
Zadaniu pre ÚPO
schválili Zadanie pre ÚPO Svrčinovec podľa § 20 ods. 7 písm. c/ 
stavebného zákona
súhlasili s tým, že proces obstarávania a schvaľovania 
územnoplánovacej dokumentácie ÚPO potrvá najviac tri roky od 
uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie na spracovanie 
územnoplánovacej dokumentácie poskytovanej Ministerstvom 
dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja SR
poverili starostku obce iniciovať Doplnok územnoplánovacej 
dokumentácie VÚC Žilina v časti energetiky, t.j. vrátenia 
elektrovodu 2 x 400 kV do pôvodného koridoru z hľadiska 
doterajšieho počtu koridorov nadradenej dopravnej a technickej 
infraštruktúry na tak malom území akom je k.ú. Svrčinovec, kde 
považujeme požiadavku na vytvorenie ďalšieho koridoru za 
neúnosnú a výhľadovú trasu prezentovanú v ÚPN VÚC ŽK za 
neopodstatnenú a neakceptovateľnú z hľadiska ochrany prírody, 
tvorby krajiny, záujmov ochrany životného prostredia, ochrany 
lesov a v neposlednom rade súkromného vlastníctva občanov
schválili prerozdelenie finančných prostriedkov vo verejnom 
záujme z rozpočtu obce na tok 2016, a to:
ZO Slovenského zväzu záhradkárov - €  350,--
ZO zväzu telesne postihnutých - €  150,--
ZO Jednoty dôchodcov na Slovensku - €  100,--
Klub dôchodcov - €  150,--
Slovenský červený kríž - €  300,--
Hokejbalový klub Dream Team - €  700,--
Folklórny súbor Svrčinka - €  800,--
Slovenský zväz drobnochovateľov - €  300,--
schválili predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v 
rámci Operačného programu Kvalita životného prostredia, 
Špecifický cieľ: Zníženie spotreby energie pri prevádzke 
verejných budov na realizáciu projektu: „Zníženie energetickej 
náročnosti administratívnej budovy Obecného úradu Svrčino-
vec“. Ďalej schválili zabezpečenie realizácie projektu v súlade s 
podmienkami poskytnutia pomoci a výšku maximálneho celko-
vého spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa z celkových 
oprávnených výdavkov €  15 000,--.

Dňa 09. marca 2016 sa konalo zasadnutie 
obecného  zastupiteľstva,  z ktorého 
vyberáme:

Poslanci Obecného zastupiteľstva:
schválili Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja Obce 
Svrčinovec na roky 2015 - 2024

/zápisnice zo zasadnutí, ako aj prijaté uznesenia 
a VZN nájdete na webovej stránke
obce: www.svrcinovec.sk/

-
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Samospráva

betónovej protihlukovej steny, nakoľko obec dostala od ŽSR 
súhlas na vysadenie popínavých rastlín, ktoré by mali vytvoriť 
estetickejší vzhľad protihlukovej steny.  Na výsadbe a 
starostlivosti o popínavé rastliny sa budú podieľať aj aktivační 
pracovníci, ktorých je momentálne dvadsaťdva. Činnosti 
vykonávané v rámci aktivačných prác sú im prideľované s 
ohľadom na zdravotný stav, vzdelanie, manuálne zručnosti. 
Ďalších sedem občanov vykonáva menšie obecné služby. Okrem 
starostlivosti o zeleň sa budú v tomto roku venovať čisteniu 
priekop a rigolov, zbieraniu odpadu v obci, čisteniu okolia 
autobusových zastávok....
Z hľadiska výstavby sa Komisia vyjadruje k investičnej výstavbe v 
obci, k umiestňovaniu stavieb v zmysle územnoplánovacej 
dokumentácie. Obec obstaráva nový územný plán, pretože v  
súčasnosti platný územný plán obce z roku 1999 nezodpovedá  
súčasnej platnej legislatíve na úseku územného plánovania, nie 
je spracovaný pre celé katastrálne územie obce tak ako to 
ustanovuje § 11 stavebného zákona a jeho textová a grafická a 
záväzná časť nezodpovedajú súčasným požiadavkám na rozsah 
a spôsob spracovania územnoplánovacej dokumentácie obce v 
zmysle vyhlášky MŽP SR č. 55/2001 Z.z. a čo je rozhodujúce, na 
Obci nie sú k dispozícii Územné a hospodárske zásady pre ÚPN-
O Svrčinovec, čím je znemožnená akákoľvek aktualizácia 
súčasného územného plánu prostredníctvom zmien a doplnkov. 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadaní 24.02.2016 schválilo 
Zadanie pre  Územný plán Obce Svrčinovec vypracované Ing. 
arch. Jánom Burianom, odborne spôsobilou osobou pre 
obstarávanie ÚPP a ÚPD. Komisia navrhla lokality, ktoré by mohli 
byť v novom územnom pláne využité na oddych a rekreačné zóny, 
na individuálnu bytovú výstavbu, na ihriská. Návrhy lokalít budú 
posúdené z hľadiska vhodnosti v ďalších etapách spracovávania 
územného plánu obce.

Jednou z komisií zriadených pri Obecnom zastupiteľstve Obce 
Svrčinovec je Komisia pre výstavbu, životné prostredie a dopravu. 
V súčasnosti sa skladá z deviatich členov: Mikuláš Kulla 
(predseda), Mgr. Monika Strýčková, Anton Švancár, Radovan 
Laš, František Kotyra, František Krehlík, JUDr. Ondrej Malicher, 
Ing. Peter Kulla, Peter Čepec. Komisia počas príslušného 
kalendárneho roka zasadá podľa schváleného Plánu prác, 
spravidla pred zasadaním Obecného zastupiteľstva. Komisia plní 
funkciu poradného orgánu Obecného zastupiteľstva vo 
Svrčinovci. Návrhy, odporúčania Komisie nie sú pre Obecné 
zastupiteľstvo vo Svrčinovci záväzné, v roku 2015 obecné 
zastupiteľstvo pri prijímaní uznesení akceptovalo všetky 
odporúčania Komisie pre výstavbu, životné prostredie a dopravu.
Z hľadiska dopravy sa Komisia vyjadruje hlavne k výstavbe, 
rekonštrukcii, údržbe miestnych komunikácií, k osádzaniu 
trvalého dopravného značenia na miestnych komunikáciách. Na 
rok 2016 Komisia odporúčala realizáciu odvodnenia cesty pod 
Hajku, opravu miestnej komunikácie k bytovým domom u Hlaváča 
spojenú s rozšírením výjazdu na hlavnú cestu I/11 (rozšírenie 
výjazdu je však limitované uloženým plynovým potrubím, ktoré 
prechádza v tesnej blízkosti cesty a taktiež vlastníckymi právami k 
okolitým pozemkom), opravu miestnej komunikácie u Kvaka, 
položenie betónových odvodňovacích žľabov u Okapola, v 
Zatkach, u Mišov. Tieto aktivity závisia od množstva finančných 
prostriedkov v rozpočte obce na rok 2016. Komisia sa tiež 
zaoberá stavom autobusových zastávok v obci, v marci, 
respektíve v apríli budú vymenené ďalšie dve autobusové 
zastávky - u Hlaváča a v Zatkach: u Liščáka. Výmenou prejdú 
postupne všetky zastávky v obci.
Z hľadiska životného prostredia sa podieľa na tvorbe a ochrane 
životného prostredia v obci, zaoberá sa všeobecne záväznými 
nariadeniami týkajúcimi sa životného prostredia, prispieva k ich 
aktualizácií. Na rok 2016 komisia odporúčala realizáciu 
investičnej akcie: výsadba zelene pre obecným úradom – pozdĺž 

Ing. Mária Krulikovská
Asistent stavebného úradu

Rozvoz obedov - prieskum záujmu

Obec Svrčinovec oznamuje , že plánuje zabezpečovať rozvoz obedov do domácnosti. Uvedená služba sa začne realizovať v mesiacoch 
máj – jún 2016. Rozvoz obedov bude za poplatok. 

Stravné sa bude uhrádzať v školskej jedálni v Základnej škole. Cena za jeden obed činí 2,21 Eur. Cena rozvozu za jeden obed bude cca 
0,35 Eur. Občania – záujemcovia o túto službu sa môžu nahlásiť na obecnom úrade vo Svrčinovci osobne u p. Mgr. Fonšovej alebo 
telefonicky na č. 041/4371 827, klap. 18. 

Mgr. Fonšová – sociálne odd.

Oznamujeme Vám,  že 
každý štvrtok  bude v zubnej ambulancii  zdravotná sestra  od 11.00 - 12.00 hod, 

ktorá bude poskytovať pacientom informácie ohľadom 
zdravotnej zubnej starostlivosti a zdravotnej dokumentácie.

Oznam zubnej ambulancie

Oznamujeme občanom, že zber odpadu z popolníc, ktorý bol naplánovaný na pondelok 
28.03.2016 sa z dôvodu Veľkonočných sviatkov presúva na štvrtok 24.03.2016.

Zvoz popolníc počas Veľkonočných sviatkov



Harmonogram separovaného zberu v roku 2016

Zbery separovaného odpadu /súčasne sklo aj plasty/ sa v priebehu roka 2016 uskutočnia v uvedených termínoch. Zároveň 
žiadame občanov, aby vyseparované vrecia vyložili do 07.00 hod čo najbližšie k zberovej trase. Ďakujeme! 
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Oznamy obecného podniku

utorok 19.04.2016
streda 20.04.2016

utorok 14.06.2016
streda 15.06.2016

utorok 16.08.2016
streda 17.08.2016

utorok 18.10.2016
streda 19.10.2016

utorok 06.12.2016
streda 07.12.2016

OBEC
ZÁVRŠIE A POTOK

OBEC
ZÁVRŠIE A POTOK

OBEC
ZÁVRŠIE A POTOK

OBEC
ZÁVRŠIE A POTOK

OBEC
ZÁVRŠIE A POTOK

Bližšie informácie: Pavol Krkoška – riaditeľ Obecného podniku Svrčinovec- Telefón: 041/437 10 86

Oznam pre občanov Svrčinovec - časť Potok

Dňom 09. mája 2016 dôjde k zrušeniu veľkoobjemových kontajnerov v Svrčinovci – časť Potok. Obyvatelia budú písomne vyrozumení 
o možnosti zakúpenia popolnice, o spôsobe možnosti ich dopravy  ako aj o termínoch vývozov.

Pavol Krkoška – riaditeľ OPS

Obrady cez Veľký týždeň

Pondelok Veľkého týždňa

Utorok Veľkého týždňa

Streda Veľkého týždňa

Zelený štvrtok

Veľký piatok

Biela sobota

6:45

6:45

18:00

18:30 (17:00-Závršie)

15:00- Obrady Veľkého piatku 

10:00- Krížová cesta 
           (Celonočná poklona, 23:00- Bdenie s P. Ježišom)

18:30-Vigília

 9:00-Ranné chvály a začiatok poklony do 18:15

Veľkonočná nedeľa 
Pánovho zmŕtvychvstania

Veľkonočný Pondelok

7:30, 11:00 (9:30- Závršie)

7:30, 11:00 (9:30- Závršie)
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Pozývame Vás

Deň matiek vo Svrčinovci

Stavanie mája

Obec Svrčinovec a Komisia pre kultúru, šport, 
mládež a školstvo vo Svrčinovci 

Vás pozýva na

„STAVANIE MÁJA“

29. apríla 2016 o 17.00 hod.
pred Obecným úradom vo Svrčinovci

Je pre Vás pripravený kultúrny program, v ktorom 
vystúpi FS Svrčinka a malé občerstvenie.

Obec Svrčinovec a Komisia pre KŠMaŠ pri OZ vo Svrčinovci 

pozýva všetky mamičky na posedenie pri príležitosti 
,, DŇA MATIEK“, 
ktoré sa uskutoční dňa: 15. mája  2016  o 14.00 hod. 
v KD vo Svrčinovci.

Milé mamičky, za Vašu lásku, starostlivosť a  trpezlivosť vás v kultúrnom 
programe pozdravia:  
Deti MŠ + ZŠ + ŠKD  + FS Svrčinka

Výtvarné výstavy pre deti, stretnutie seniorov, výchovno vyučovacie aktivity pre žiakov, čitateľské 
popoludnia pre ŠKD a školy. NOC ANDERSENA v spolupráci so Školským klubom detí. V priebehu 
mesiaca  bude knižný fond obohatený o knižné novinky, ktoré zakúpi obec. Týmto ďakujeme aj pani 
Andrejke Peckovej, ktorá darovala našej knižnici knihy.

Obecná knižnica pripravuje

Tešíme sa na Vašu návštevu.
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Materská škola

Zápis detí

Riaditeľka Materskej školy Svrčinovec č. 856 po dohode so zriaďovateľom Obcou Svrčinovec a v súlade s legislatívou určuje 
zápis detí pre školský rok 2016 /2017v termíne  od 30. apríla do 31. mája 2016

Na zápis je potrebné priniesť
1. vyplnenú Prihlášku dieťaťa do MŠ potvrdenú detským lekárom  
2. prefotenú kartičku poistenca.

Prihlášky sú k dispozícií v budove MŠ, alebo na stránke MŠ www.ms-svrcinovec.webnode.sk 

Kritéria prijatia do Materskej školy  na školský rok 2016/17
Vek dieťaťa:
•  od 3 do 6 rokov,
•  prednostne sa prijímajú
   - deti, ktoré dovŕšili piaty rok veku  (predškoláci) do 31. augusta príslušného kalendárneho roku
   - deti s odloženou  povinnou školskou dochádzkou - ktoré  do 15. mája príslušného kalendárneho roku odovzdajú písomné 

rozhodnutie riaditeľa ZŠ o odklade plnenia PŠD
- deti s dodatočne odloženou povinnou školskou dochádzkou

•  dieťa po dovŕšení dvoch rokov veku, ak bude voľná kapacita v materskej škole a uspokojený záujem zákonných zástupcov detí 
od 3 do 6 rokov  a detí, ktoré sa prednostne prijímajú.

Ostatné kritériá:
1.  Deti, ktoré nastúpia do MŠ najneskôr do 15. septembra príslušného kalendárneho  roka.
2.  Deti ,o ktoré sa stará osamelý zákonný zástupca.
3.  Deti zamestnaných rodičov.
4.  Dátum podania prihlášky.

Základná škola

Príhovor riaditeľky

Milí čitatelia!

Prihováram sa k Vám ako nová riaditeľka našej základnej školy, v 
ktorej pôsobím od 1. februára 2016. Na úvod chcem poďakovať za 
prejavenú dôveru, s ktorou ste mi umožnili vykonávať pre obec 
Svrčinovec túto prácu. Verím, že Vás  nesklamem. 

Moje pôsobenie v ZŠ bude smerovať k vysokej profesionalite 
pedagogického zboru a kvalitnému výchovno-vzdelávaciemu 
procesu. Mojím cieľom je zvyšovať úroveň vzdelania našich detí, 
pripraviť ich k samostatným výkonom v ďalšom živote a naučiť ich 
vážiť si pravé hodnoty. Základná škola vo Svrčinovci stavia na 
dobrých základoch a tie  je potrebné neustále rozvíjať. 

Aby sa tieto predsavzatia naplnili, sú k tomu potrební nielen 
entuziastickí učitelia,  spolupracujúci rodičia, ale  celá komunita a 
kvalitné materiálne podmienky. Aj keď budova školy nie je práve 
najmladšia, neznamená to, že by nemohla spĺňať požiadavky 21. 
storočia. Modernizácia a zútulnenie priestorov, estetizácia 
exteriéru a interiéru, vybavenie tried a odborných učební je oblasť, 
v ktorej sa bude dať v spolupráci s rôznymi organizáciami, firmami 
a ďalšou podporou veľa podniknúť. Prvou lastovičkou je podanie 
projektu na vybavenie telocvične náradím a náčiním, ktoré som v 
spolupráci s mojimi kolegami  J. Ligačom a J. Šimunkom a naším 

zriaďovateľom – obcou podala na základe výzvy Ministerstva 
školstva SR. Ďalšia spolupráca sa črtá s firmou Kia Motors 
Slovakia, ale to zatiaľ nebudem prezrádzať. 

Ľudia dôverujú tomu, čo dobre poznajú. A preto jednou z priorít 
bude dobrá informovanosť o dianí v škole. O rozvoji školy a jej 
činnosti Vás budem priebežne informovať aj cestou 
Svrčinovského  spravodaja. Okrem organizačných záležitostí ZŠ, 
ktoré som začala riešiť ihneď po nástupe do funkcie na škole, ako 
je nový organizačný poriadok, nový školský poriadok, naši žiaci 
zrealizovali pod vedením svojich pedagógov množstvo rôznych 
aktivít a súťaží, o ktorých sa môžete dozvedieť viac v nasle-
dujúcich článkoch, venovaných našej škole.

Ideálne je, ak sú rodičia a verejnosť nielen o škole informovaní, ale 
so školou aj žijú a úzko spolupracujú. Preto budeme vytvárať čo 
najviac príležitostí na túto spoluprácu a budeme otvorení dobrým 
nápadom a myšlienkam.

Milí čitatelia, táto škola vychovala stovky šikovných a dobrých 
ľudí. Bude pre mňa veľkou zodpovednosťou, výzvou, ale i cťou 
využiť moje skúsenosti a schopnosti v prospech tejto školy, jej detí 
a celej komunity občanov obce Svrčinovec.

Mgr. Miroslava Pišteková

Zápis do 1. ročníka

Základná škola vo Svrčinovci oznamuje, že zápis do 1. ročníka sa uskutoční 

vo štvrtok 07.04.2016 od 13:00 - 17:00 hod.,               v piatok 08.04 .2016 od 13:00 - 17:00 hod.
na prízemí základnej školy -  v 1.B triede.

K zápisu je potrebné priniesť občiansky preukaz zákonného zástupcu , rodný list a preukaz poistenca dieťaťa, 
finančnú hotovosť 10 € na zaplatenie školských potrieb.
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Základná škola

Z predmetu Vlastiveda sa žiaci druhých ročníkov ZŠ zúčastnili 
návštevy na Obecnom úrade, kde sa mali možnosť stretnúť s pani 
starostkou Mgr. Renátou Majchrákovou.
Stretnutie sa uskutočnilo 18.02.2016 v kancelárii pani starostky. 
Pani starostka žiakom vysvetlila čo je náplňou jej práce a ochotne 
odpovedala na otázky žiakov. Následne ich pani starostka 
previedla po Obecnom úrade, kde mali žiaci možnosť prehliadnuť 
si, čo všetko sa tam nachádza. Na záver na pamiatku dostali žiaci 
pohľadnicu obce Svrčinovec.

Touto cestou by sme chceli poďakovať pani starostke, že si aj pri 
toľkých pracovných povinnostiach našla čas na malú besedu s 
druhákmi.

Návšteva u pani starostky na Obecnom úrade

Žiaci druhých ročníkov sa oboznamujú na čítaní s pojmom ilustrácia/ilustrátor a pri 
tejto príležitosti mali možnosť pozrieť si vystavené ilustrácie Jaroslava Citu. Tieto 
ilustrácie sú vystavené v MŠ vo Svrčinovci, kde sa žiaci dňa 17.02.2016 bližšie 
oboznámili s ilustrátorom, ktorý ilustroval známu rozprávku „ Maťo a Klinček“. Jeho 
meno im nič nehovorilo ale keď uvideli ilustrácie, rozprávka pre nich nebola neznáma. 
Takýmto spôsobom sa mohli dozvedieť aj niečo o danom ilustrátorovi. Po prezretí 
ilustrácií si žiaci prezreli aj krátku rozprávku Maťo a Klinček.

Touto cestou by sme sa chceli poďakovať pani učiteľkám z MŠ, ktoré si našli čas a  
previedli  nás výstavkou.

Ilustrátor Jaroslav Cita – návšteva výstavky v MŠ (2.A, 2.B) 

Mgr. Jarmila Kupková, Mgr. Veronika Belešová

Beseda druhých ročníkov s pani policajtkou

Dňa 25.02.2016 sa uskutočnila beseda pre druhé ročníky s pani 
policajtkou na tému:  „Bezpečne na cestách“. Žiaci mali možnosť 
precvičiť si svoje vedomosti, ale zároveň sa dozvedieť aj niečo 
nové, čo doteraz možno nevedeli. Na besede sa rozprávali o 
správaní sa na chodníku ale aj na vozovke, ako treba prechádzať 
cez cestu, aké oblečenie by mali žiaci nosiť vo večerných 
hodinách a prečo, význam nosenia reflexných prvkov, o 
dopravných značkách, o semaforoch....

Vzhľadom na situáciu v okolí našej školy je to veľmi aktuálna téma 
a takýmto spôsobom mali možnosť priamo od pani policajtky 
počuť, aké môže byť ich správanie niekedy nebezpečné.

Touto cestou by sme sa chceli pani policajtke poďakovať za to, že 
si našla čas a prišla oboznámiť druhákov o bezpečnosti na 
cestách.
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Základná škola

Kysucká knižnica v Čadci vyhlásila v mesiaci január výtvarnú súťaž „ Ilustrujem svoju obľúbenú 
knižku.“ Dňa 26.2. 2016 bola inštalovaná výstava  výtvarných prác v priestoroch knižnice.  Medzi 
ocenenými a odmenenými bola aj práca Rebeky Bajánkovej zo 6.A. Všetkým, ktorí sa do súťaže 
zapojili ďakujeme  a Rebeke gratulujeme. 

Súťaž: „Ilustrujem svoju obľúbenú knižku.“

 Mgr. Behúňová

Súťaž: Hviezdoslavov Kubín

Dňa 16. februára 2016 sa v Dome kultúry v Čadci  uskutočnilo 
obvodné kolo v umeleckom prednese poézie a prózy 62. 
Hviezdoslavov Kubín . V kysuckom regióne je súťaž známa pod 
názvom KRÁSA SLOVA.  Našu školu reprezentovali a zároveň si 
vyskúšali, aké je to stáť na pódiu vo veľkej divadelnej sále: 
Adamko Šimčisko z 2.A ,Vaneska Zvercová z 5.A,Katka Mikulová 
zo 7.B,Tomáš Behúň z 9.A a Andrea Olšiaková z 9.B. triedy, ktorá 
si vyrecitovala 3. miesto vo svojej kategórii v prednese prózy.
Všetkým srdečne ďakujeme  a  Andrejke gratulujeme.

Mgr. Milada Žiaková

Súťaž: Objavujeme čaro chémie

Je názov celoslovenskej súťaže, ktorá je určená žiakom, ktorí 
majú záujem vedieť viac z oblasti chémie. O túto súťaž prejavil 
záujem aj náš žiak Janko Čišecký zo 7.A. Hoci sa učí chémiu len 
prvý rok, táto veda ho láka. Jeho úlohou bolo vybrať chemický 
pokus, zrealizovať ho a priebeh pokusu spolu s fotografiami 
spracovať do prezentácie. Hoci nebol umiestnený, získal čestné 
uznanie a krásny diplom. Za úspešnú reprezentáciu školy mu 
blahoželáme!

Mgr.M.Kullová

Lyžiarsky kurz

Lyžiarsky kurz siedmeho ročníka sa uskutočnil v dňoch od 8.2. 
2016 do 12.2. 2016 v Športcentre Oščadnica. Zúčastnilo sa ho 36 
žiakov, ktorí sa pod vedením inštruktorov naučili správnu techniku 
lyžovania. Posledný deň sa uskutočnili preteky, kde každý žiak 
mal predviesť, čo sa naučil počas kurzu (prejsť stanovenú trasu čo 
v najkratšom čase) Žiaci boli rozdelení do jednotlivých skupín 
podľa svojich schopností a lyžiarskych skúsenosti.  

Vyhodnotené boli jednotlivé skupiny osobitne:
3. skupina:
1.miesto: Kulla Peter
2.miesto : Kondeková Barbora
3.miesto: Chrastinová Adriána
 2. skupina:
1 .miesto: Urbánek Jakub
2. miesto : Fikoczek Daniel
3 .miesto: Zakopčanová  Simonka
1. skupina:
1. miesto: Budošová Soňa
2. miesto : Čišecký Ján
3. miesto:  Švancár Tobiáš

Ing. Renáta Šplháková
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Základná škola

Do celoslovenskej vedomostnej súťaže Všetkovedko  sa zapojilo 23 žiakov našej školy.
V kategórii Všetkovedko 2 súťažilo celkovo 4507 detí. Na peknom 18. mieste sa z našej školy umiestnil P. Mišún z 2.A.
V kategórii Všetkovedko 3 súťažilo celkovo 4140 detí. Na peknom 25. mieste sa z našej školy umiestnila V. Kučáková z 3.B.
V kategórii Všetkovedko 4 súťažilo celkovo 3897 detí. Na peknom 31. mieste sa umiestnili A. Vojkůvka a P.  Ščury zo 4.B.

Každý bez ohľadu na umiestnenie získal nálepku s obrázkom Všetkovedka.
Diplom s titulom Všetkovedko a darček dostalo 5 žiakov, diplom s titulom Všetkovedkov učeň získalo 18 žiakov našej školy.
Všetkým srdečne blahoželáme.

Vyhodnotenie súťaže Všetkovedko

Mgr.A.Kullová

Obdobie fašiangov by nemohlo skončiť na našej škole inak, ako 
tradičným karnevalom masiek. Prípravy na karneval pani učiteľky 
prvého stupňa zvládli úspešne, zábava mohla začať.  Bol   5. 
február poobede a deti sa začali meniť na princezné, strigy, 
zvieratká, postavičky z rozprávok.....
Po predstavení všetkých masiek začala voľná zábava, do ktorej 
sa zapojili ako učitelia, tak i rodičia. Videli sme tancovať Danku a 
Janku s princeznou, muchotrávku s kovbojom, čertice so šašom, 
...
Najviac sa však všetci tešili na sprievodné súťaže. Okrem zábavy 
sa mohli najlepší radovať zo sladkej odmeny. Pitný režim bol 

Karneval na základnej škole

zabezpečený formou chutného čaju.
V takejto atmosfére sa niesol celý karneval, zabávali sa všetci. 
Skončiť sme mohli, keď už ani deti nevládali tancovať. Odchádzali 
síce unavené, ale s balíčkom prekvapení.
Tejto zábave a nadšeniu neodolala ani pani riaditeľka. Neskrývala  
nadšenie z vydarenej akcie.
Na karneval budeme ešte dlho spomínať. Za perfektne pripravenú 
akciu a zábavu treba poďakovať p. uč. A. Kullovej, E. Behúňovej, 
J. Kupkovej, V. Belešovej, S. Balajkovej, J. Šromovskej, D. 
Moravcovej a p. učiteľovi J. Šimunekovi.

Mgr. D. Moravcová
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Základná škola

Ako každoročne, tak i tento rok sa konala Vianočná besiedka, ktorú sme mali v kultúrnom dome. Besiedka bola nabitá rôznymi scénkami, 
piesňami, tančekmi, hrou na hudobných nástrojoch. Veľkým prekvapením  bol žiak 9.A triedy Tomáš Behúň, ktorý sa nám predstavil v hre 
na cimbal . Každý z nás mal na perách úsmev, možno i slzu dojatia. 
Veľké ďakujem patrí všetkým účinkujúcim.

Vianočná besiedka

DHZ OBCE SVRČINOVEC

95. výročie DHZ obce Svrčinovec

Rok 2016 je pre dobrovolný hasičský zbor významný, pripomínajú si 95.výročie založenia. Jeho 
zakladateľmi boli kováč Ján Dejčík, učiteľ Augustín Durčanský, richtár Eduard Jurišta a Ondrej 
Jurišta. V roku 1932 založili dychovú hudbu pod vedením Matúša Pajonka. Už vtedy mali svoju 
prvú zbrojnicu – drevené skladisko v osade u Okapola, druhú mali v osade u Cyprichov pri obecnej 
škole. V roku 1950 presťahovali požiarnu zbrojnicu do bývalej likérky v centre obce.  V roku 1975 
sa začalo s výstavbou novej požiarnej zbrojnice, na jej výstavbe sa podieľali požiarnici aj 
obyvatelia obce. Do užívania bola daná v roku 1979, je to súčasná zbrojnica ktorá bola postavená v 
akcii „Z“. V priestoroch zbrojnice sa nachádzala aj veľká sála s kuchyňou nie jeden občan 
Svrčinovca si spomenie na svoju svadbu, či oslavu ktorá sa konala v zbrojnici. Bývalé vedenie 
Svrčinovca sa rozhodlo riešiť bytovú situáciu a vytvorili nad zbrojnicou byty pre občanov, tak 
budova nadobudla nový tvar, pri prestavbe mali byť menené vráta garáži zhotoviteľ akosi zabudol, 
ale súčasné vedenie túto vec napravilo a dnes sa môžeme pýšiť novými rolovacími vrátami.
DHZ bola v roku 1982 pridelené požiarne vozidlo Avia 30, v roku 2006 sme dostali cisternu CAS K 
25-L101 a minulý rok nám bolo štátom pridelené Iveco Daily s protipovodňovým vozíkom.  
Dobrovoľný hasiči sa podieľajú na mnohých akciách ako stráženie hrobu počas Veľkonočných 
sviatkov, dohliadajú na poriadok počas slávnosti, reprezentujú Svrčinovec v súťažiach a v 

neposlednom rade sú všade tam kde ich momentálne treba či už pri hasení požiarov, čerpaní pivníc, čistenie chodníkov, orezávanie 
konárov a iných nebezpečných a kalamitných situáciach.
Počas fungovania sa tu vystriedalo mnoho dobrovolných hasičov a 
menilo sa vedenie. V súčastnosti má DHZ približne 50 členov z toho 
najviac aktívny sú Michael Kulla, Vladimír Špilák, Peter Poláček, 
Štefan Dej, Radovan Laš, Anton Tomaščin, Miroslav Kuffa.
Na prelome tisícročia fungovalo DHZ pod vedením Milana Horváta 
ako predsedu a Pavla Kreanu ako veliteľa. V roku 2013 došlo k zmene 
vedenia a tým aj k zmene výboru.
 Súčasný predseda DHZ je Božena Jargašová a veliteľ Anton 
Tomaščin  medzi členmi výboru ktorý dohliadajú na chod patria aj 
Anna Jurištová, Janka Fupšová, Viliam Kubalik, Emil Kubalik, Ján Dej, 
Milan Horvát, Pavol Kreana, Štefan Dej.

Týmto chceme poďakovať aj našim sponzorom ako sú:
Milena Hrancová, Reklama- Radolský, Aksaj- Jaroslav Kubalák,
Štefánia Hollá, všetkým ktorý nám pomohli pri ďalšom fungovaní a 
našej starostke.
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Dňa 2. apríla 2016 o 15:00 (registrácia od 12:30) sa v sále 
kultúrneho domu Svrčinovec uskutoční výročné Zhromaždenie 
LPS Svrčinovec. Vyzývame všetkých vlastníkov lesných 
pozemkov vo Svrčinovci aby sa zhromaždenia osobne alebo 
prostredníctvom splnomocneného zástupcu zúčastnili. Prečo má 
význam prísť?
1. Okrem toho že sa dozviete z prvej ruky informácie o výsledkoch 
hospodárenia a Vašich výnosoch za minulý rok, môžete vzniesť 
pripomienky a námety, a priamo ovplyvniť ďalšie fungovanie 
spoločenstva. 
2. Pre prijatie akýchkoľvek rozhodnutí je nevyhnutné aby bola 
prítomná nadpolovičná väčšina oprávnených hlasov, a pri 
predpokladanej účasti zástupcu neznámych vlastníkov je žiaduce 
aby väčšinu tohto kvóra tvorili známi vlastníci. 
3. V diskusii vytvoríme priestor pre všetky aktuálne verejné témy, 
pri riešení ktorých môže spoločenstvo pomôcť hájiť Vaše záujmy.
4. Dozviete sa tiež o aktuálnych problémoch ktorým spoločenstvo 
momentálne čelí, a na ktorých riešenie potrebuje výbor poznať 
Váš názor.
5. Takisto ako vlani nás všetkých na záver pozývajú na guláš 
svrčinovskí poľovníci. 
Takže určite príďte osobne alebo splnomocnite niekoho komu 
dôverujete. Podľa možnosti príďte skôr, aby sme sa do 15:00 stihli 
všetci zaregistrovať.
Tešíme sa na stretnutie!

Spoločné vyhlásenie subjektov zainteresovaných 
na užívaní a správe pozemkov vo Svrčinovci

Dňa 2.3.2016 zasadla komisia pre pôdohospodárstvo a 
extravilán, aby prerokovala konkrétne nejasnosti v nájomných 
zmluvách RD Čierne-Svrčinovec, na ktoré sa informovali vlastníci 
pôdy. V dodatkoch k nájomným zmluvám sa v predmete nájmu 
nachádzajú aj parcely, ktoré obhospodaruje LPS Svrčinovec ako 
lesné pozemky. Komisia prerokovala daný problém za prítomnosti 
predsedu RD Čierne-Svrčinovec Karola Pecku a predsedu LPS 
Svrčinovec Ing. Ladislava Kullu. V záujme  objektívneho 
informovania vlastníkov pôdy bolo dohodnuté  nasledovné 
spoločné prehlásenie:

Karol Pecko, ako predseda RD Čierne-Svrčinovec prehlasuje, 
že družstvo vykonáva na základe nájomných zmlúv výlučne 
poľnohospodársku činnosť a to na poľnohospodárskych 
pozemkoch. Parcely, ktoré sú uvádzané v prílohe k nájomným 
zmluvám na základe druhu pozemku vedenom na katastrálnom 
úrade, sú vedené ako E-KN parcely. Na základe takto vedenej 
“staršej” evidencie sa preto niektoré E- parcely, na ktoré družstvo 
podpísalo nájomné zmluvy dnes už nachádzajú v užívaní LPS 
Svrčinovec. O tomto rozpore som, ako predseda družstva jednal s 
vedením LPS Svrčinovec. Na základe našej vzájomnej dohody 
sme spoločne pr istúpi l i  k  rozhraničeniu lesnej  a 
poľnohospodárskej pôdy v katastri našej Obce, tak by sme 
spoločne zdokumentovali skutočný stav užívanej pôdy. Koncom 
roku 2015 sme rozhraničovanie v teréne ukončili. RD Čierne-
Svrčinovec sa v spoločnej dohode dobrovoľne zaviazalo, že po 
rozhraničení parciel, spoločnom písomnom odsúhlasení 
rozhraničenia a po následnom zapísaní všetkých dohodnutých 
zmien do katastra nehnuteľnosti, kde sa zmení družstvom 
vypustená poľnohospodárska pôda na pôdu lesnú bude do 
budúcna takto dohodnutý stav rešpektovať. V prípade 
podpisovania nových nájomných zmlúv bude družstvo 
podpisovať už len poľnohospodársku pôdu v súlade s uvedenou 
dohodou. V prípade už podpísaných nájomných zmlúv dôjde po 
zápise na katastrálnom úrade k úprave dodatkov k nájomným 
zmluvám v súlade s uvedenou dohodou a to bez zbytočného 
odkladu. RD Čierne – Svrčinovec tiež prehlasuje, že s doteraz 
podpísaných nájomných zmlúv si v minulosti a ani v súčasnosti 
nenárokovalo a ani nenárokuje žiadne úžitky, ktoré vznikli pri 
užívani zalesnej poľnohospodárskej pôdy. Všetky úžitky z 

Zhromaždenie bude po Veľkej noci

hospodárenia v lese patria výlučne vlastníkom. Po dohode a v 
spolupráci s obcou družstvo identifikuje a postupne vylučuje z 
predmetu nájmu aj parcely v intraviláne obce, ako záhrady a 
zastavané plochy, ktoré už nie sú vedené ako poľnohospodárska 
pôda. 

LPS Svrčinovec, zastúpené predsedom Ing. Ladislavom Kullom 
prehlasuje, že v zmysle záverečných ustanovení Zmluvy o 
spoločenstve, a následnej  vzájomnej dohody s RD Čierne-
Svrčinovec pracuje na oddelení lesných a poľnohospodárskych 
častí parciel E-KN podľa skutočného stavu. Výsledok tohto 
oddelenia LPS predstaví vlastníkom pôdy na najbližšom 
zhromaždení konanom 2.4.2016. Do konca roka 2016 zabezpečí 
geodetické zameranie nového stavu, a podá návrh na jeho vklad 
do katastra nehnuteľností. Týmto sa súčasné nejasnosti v druhu 
pozemku (poľnohospodárska versus lesná pôda) v katastrálnom 
území Svrčinovec vyriešia, katastrom vedený stav bude 
zodpovedať skutočnosti, a nebude ďalej dochádzať v duplicite pri 
hospodárení na poľnohospodárskych a lesných pozemkoch.

Komisia pre pôdohospodárstvo a extravilán zastúpená 
predsedom Františkom Kotyrom berie na vedomie prebiehajúci 
proces oddelenia lesnej a poľnohospodárskej pôdy, a podporuje 
jeho skoré dokončenie. Upozorňuje vlastníkov pôdy, aby pri 
podpisovaní akýchkoľvek nájomných zmlúv pozorne prečítali ich 
obsah, predovšetkým skontrolovali predmet (zoznam parciel) a 
podmienky nájmu, porozumeli im, a prípadné nejasnosti si ešte 
pred podpisom nechali vysvetliť priamo navrhovateľom zmluvy. V 
záujme predchádzaniu právnej neistote vyzýva vlastníkov pôdy k 
zodpovednému podpisovaniu zmluvy s jedným, nie súčasne 
viacerými nájomcami.

Vo Svrčinovci, 8.3.2016

Karol Pecko, predseda RD Čierne-Svrčinovec
Ing. Ladislav Kulla, PhD., predseda LPS Svrčinovec
František Kotyra, predseda komisie pre pôdohospodárstvo a 
extravilán pri OZ Svrčinovec

Úradné hodiny LPS Svrčinovec: 

Streda: 
10:00 – 15:00 (kompletná agenda vrátane finančných 
operácií)

Piatok: 
17:00 – 19:00 (kompletná agenda vrátane finančných 
operácií)

Pracovné telefonické kontakty: 
Ignác Fonš 
(vedúci kancelárie LPS): 0911 236 440

Ing. Ivan Feik 
(odborný lesný hospodár): 0904 182 170

www.lpssvrcinovec.sk 

Pripravil: Ladislav Kulla
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Dream Team Svrčinovec

85- ročné jubilantky

Dňa 16.03.2016 navštívila starostka obce 
Mgr. Renáta Majchráková naše 3 jubi-
lantky, ktoré sa dožili v tomto roku 85 rokov 
života. 

Popriala im veľa zdravia a božieho požeh-
nania v kruhu svojej rodiny.

Jubilantky:
Agnesa Mariňáková – Závršie
Mária Strýčková – U Švoľka
Mária Patyková – U Mišov

Ďalším sponzorom Dream teamu je už s dlhoročnou tradíciou obec Svrčinovec. Obec nám 
umožňuje rozvíjať tento šport a reprezentovať Svrčinovec od založenia týmu. O rozhovor sme 
požiadali pani starostku Renátku Majchrákovú. 
1. Investícia do športu je potrebná všade. Zaujíma ma však jej návratnosť a zmysel? V čom ho 
vidíte vy? 
Investícia do športu je bytostne dôležitá pre každú obec. Šport je nevyhnutný pre zdravie detí a 
mládeže. Je však aj dôležitý pre ich sociálny vývoj. Radšej vidím deti športovať ako sa túlať po 
nociach, robiť vandalizmus alebo vysedávať v krčmách.
2. Aké sú podľa Vás podmienky pre športovcov na Kysuciach. Je možné presadiť sa v 
nejakom športe? 
Podmienky pre šport sú nedostatočné . Chýbajú nielen finančné prostriedky ale aj ochota ľudí, 
podnikateľov podporiť nejaký šport. Obecné rozpočty sú veľmi zaťažené, nie veľmi z čoho rozdávať. 
Preto si veľmi cením, že sa chalanom podarilo nájsť sponzorov a snažia sa získať finančné 
prostriedky i z iných zdrojov. Talent z Kysúc sa určite presadiť môže! Dôležitý je talent, podpora 
rodiny a finančné prostriedky, často-krát i odriekanie na úkor športu.  Ak je finančná situácia 
nepriaznivá, talentovaný športovec sa presadí len ťažko. 
3. Ako vnímajú ľudia hokejbal vo Svrčinovci? 
Momentálne sa stáva populárnejší ako futbal. Ľudia ho v dedine poznajú.  Hokejbalový klub 
prezentuje obec ako sa dá, pravidelne čítam články v regionálnych novinách. Taktiež sa hráči 
zapájajú do diania v obci, snažia sa získať popularitu, reprezentovať obec a zaslúžiť si tak príspevok 
od obce. Som veľmi šťastná, že im v tom obec môže pomôcť. 
4. Čo by ste odkázal mladým športovcom? Akým heslom sa v živote riadite Vy? 

Najdôležitejšia je tímová spolupráca. Kolektívne športy sú založené na vzájomnej spolupráci a komunikácií. Je dôležité chovať sa fair-play 
nie len voči súperovi, ale i k spoluhráčom. Verím, že myšlienkou vzájomnej úcty a spolupráce sa treba riadiť po celý život. 

Ďakujem veľmi pekne pani starostke za rozhovor. Obrovská vďaka patrí celému obecnému zastupiteľstvu, ktoré nám pomáha nie len 
finančne. Vďaka nim, sa nám podarilo zabezpečiť nové dresy, v ktorých môžeme obec reprezentovať. 

Súboj Majstrov!
Po veľkej noci sa začne jarná časť KHL. Čo sa však udialo počas zimnej 
prestávky? 
Dream team počas zimy nezaháľal a zúčastnil sa Zimnej ligy i Memoriálu o pohár 
S. Jurgu. Dvojdenný turnaj S. Jurgu sa konal v športovej hale v Čadci. Vo vysokej 
konkurencii sa chalanom podarilo prebojovať až to štvrťfinále. V boji o tretie 
miesto sa stretli majstri KHL Dream team (dvojnásobný víťaz) a tým Empire 
Okrúžna (trojnásobný víťaz). Po ťažkom a napínavom zápas, v ktorom hráči 
Dream Teamu získali prevahu, obsadili výborne tretie miesto.
V zimnej lige ich čakal odvetný zápas. Okrúžna však prišila pripravenejší a 
odhodlaná prehru z turnaja oplatiť rovnakou mincou. Dream Team podľahol a 
ochutnal tak trpkú prehru! Okrúžna sa dostala na čelo tabuľky a odsunula Dream 
Team na 2. miesto. Mierne sklamanie... O tom je však šport treba sa radovať z 
víťazstiev a znášať prehry. 
Táto partia chalanov vybojovala na Memoriáli S. Jurgu 3. Miesto a 2. Miesto 
ZLKHÚ.

(Zajac T., Najdek M., Miko M., Čuboň M., Kupka M., 
Jašurek D., Hajduk Ľ., Najdek V.)
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Matrika Svrčinovca

Január:  
Viktória Bednárová      21.01.2016       U Hlavača    

Tomáš Bzdilík               22.01.2016       U Hlavača

Narodili sa v roku 2016

Opustili nás v roku 2016

Povedali si svoje „ÁNO“ 

Vypracovala: Mgr. Fonšová

Február:  
Anna Majchráková      14.02.2016       U Cyprichov

Natália Ševčíková      88r.              U Mišov
František Krišica       69r.          U Skorky

Anna Labáková      66r.     U Puraša
Verona Kulová      86r.     Závršie

Ladislav Krišica      71r.     U Vajdíka

Január:  

Február:  

Marec:  

Jaroslav Krkoška, Raková  
a   Monika Pecková, Svrčinovec

Tomáš Časnocha, Skalité  
a   Denisa Kullová, Svrčinovec

Február:

Lukáš Čanecký, Svrčinovec  
a Michaela Šimková, Turzovka

Martin Karasz, Ostrava, ČR  
a   Michaela Sojková , Svrčinovec

Január:  

Demografické údaje o obyvateľoch Obce Svrčinovec za rok 2015

Počet narodených  

Počet prisťahovaných  

Počet zomrelých   

Počet odsťahovaných  

Celkový počet obyvateľov k 31.12.2015  

Úbytok obyvateľov za rok 2015  

33

39

39

49

3 447

16

Marec:  
Anton Moravec 01.03.2016       U Kupky 
Nikola Kotyrová 07.03.2016       U Mišov
Richard Šuška 10.03.2016       U Kubale

Anna Chmúrová 82r.     U Mišov
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